

毕业生工作签证 – 7月2021

毕业生工作签证 (同称: PSW 签证)

- 英国政府将在2021年7月1日推出一项新的签证政策, 毕业生工作签证。
- 这项新的签证将允许在英国高等教育机构获得本科及以上学历的国际学生留在英国工作, 或寻求职业发展。
- 在这里我们会帮您解说一下此签证的核心信息以及常见问题。

签证要点 - 毕业生工作签证

申请人必须是完成英国本科 (或同等) 及以上学历的留学生

- 申请人必须是在英国境内持有合规记录 (Track record of compliance) 高校所担保的学校学习;
- 申请人必须持有有效的学生签证, 并且在英国境内递交申请;
- 申请人之前并过博士延期计划 (Doctorate Extension Scheme / DES) ,或毕业生工作签证;
- 申请人目前在英国没有违反移民法, 并未处在移民保释阶段。

只有拥有有效学生签证 (Tier 4/Student Visa) 的申请人才可以申请“毕业生工作签证”。

寻求职业/就业/担保企业

- 毕业生工作签证不需要有公司担保或监管, 也就是说申请人不需要有工作邀请函
- 没有最低工资标准, 也没有最高限定名额。毕业生可以自由选择工作领域, 更换工作, 开展自己的事业

毕业生工作签证期限

- 持有本科或硕士的成功申请人将获得2年的签证
- 持有博士的成功申请人将获得3年的签证

毕业生工作签证的延期

毕业生工作签证在签证到期之后是不可以延期的

疫情期间在英国境外通过远程学习的学生

一般情况下“毕业生工作签证”不可以在英国境外申请, 但是由于疫情的原因, 移民局特许远程学习的国际生在满足以下条件也是可以申请此签证:

- 2020年秋季入学的学生, 需要在2021年6月21日之前入境英国
- 2021年1月或2月入学的学生, 需要在2021年9月27日之前入境英国

如果申请人目前在英国境外, 或2020/2021学年都没有在英国的学生, 可以参考以下疫情特许最晚入境英国时间表。

COVID CONCESSION	EXAMPLE	DEADLINE
You are a student who: <ul style="list-style-type: none">• began a programme of 12 months or less in 2020 via distance learning (from your home country); AND• you have not yet entered the UK; AND• you are due to complete your programme in August 2021.	You are an MSc student who started your MSc programme from your home country in September 2020, and you are due to complete your programme in August 2021. Due to the ongoing situation, you have not entered the UK on a Student route visa, but have continued to study remotely. You are still outside the UK.	You must make a successful Student visa application AND arrive in the UK on your student visa on or before 21 June 2021 to complete your programme. You must request your CAS as soon as possible and apply for a Student visa.

COVID CONCESSION	EXAMPLE	DEADLINE
<p>You are a student who:</p> <ul style="list-style-type: none"> • began a programme of 12 months or less in 2020 or 2021; AND • you have already entered the UK with your Student route visa; AND • you are due to complete your programme in 2021; AND • you are currently outside the UK. 	<p>You are an MSc student who started your MSc programme in September 2020, and you are due to complete your programme in August 2021. You applied for, and were granted, a Tier4/Student visa. You entered the UK in October 2020, but then left the UK in February 2021. You are currently still outside the UK, continuing your programming remotely.</p>	<p>You must return to the UK before the end of your programme on or before 27 September 2021 (not that this is not the same as the expiry date of your visa).</p>
<p>You are a student who:</p> <ul style="list-style-type: none"> • began an undergraduate or PhD programme before 2020; AND • you have already entered the UK with your Tier 4/Student route visa; AND • you are due to complete your programme by the end of August 2021; AND • you are currently outside the UK. 	<p>You are an undergraduate or PhD student who started your programme in September 2017, and you are due to complete your programme in May 2021. You applied for, and were granted, a Tier4 visa for the entirety of your programme. You entered the UK in September 2017 but then left the UK in March 2020. You are currently still outside the UK, continuing your programme remotely due to the ongoing situation.</p>	<p>You must return to the UK before the expiry date of your Tier 4/Student visa.</p>

签证申请

- 申请人必须在学生签证到期之前递交“毕业生工作签证”申请
- 此签证的费用为£700，外加£624每一年的医疗费用

永居申请

“毕业生工作签证” 2-3年后不可以直接申请永居。然而，在此签证到期之前并且符合申请条件的前提下，申请人可以转去工作签证，全球人才签证或创新者签证等，这些签证最终都可以申请永居。

如果在“毕业生工作签证”之后，申请人满足在英国持续并且合法居留达到10年也可以申请永居签证。

家属

- 新家属将没有资格申请“毕业生工作签证”的家属签证；
- 家属若在英国已拥有家属签证，则可以申请延长其家属许可；
- 如果申请人在持有最近学生签证期间有了宝宝，宝宝也是可以加入“毕业生工作签证”的家属签证。

学生签证在2021年7月1日之前到期

若毕业生的签证在2021年7月1日之前到期将无法转签“毕业生工作签证”。

FOR FURTHER INFORMATION



CHRISTINE CHIEW
合伙人

M: +44 (0)7733 333 200
T: +44 (0)20 3319 3700
E: christine.chiew@keystonelaw.co.uk



CHELSEA QU
法律助理

M: +44 (0)7909 108 959
T: +44 (0)20 3319 3700
E: chelsea.qu@keystonelaw.co.uk